
   
 

PROTOKOLL 

REPRESENTANTSKAPSMØTE 2024-05 
 

Torsdag 14. og fredag 15. november 2024         Gjemnes 

 

Tilstede:  

 

Representantskapet: 

Ingrid Rangønes, Averøy  

Ståle Refstie, Sunndal  

Kjell Neergaard, Kristiansund 

Hanne-Berit Brekken, Aure  

Knut Sjømæling, Gjemnes 

Svein Roksvåg, Smøla 

Hugo Pedersen, Surnadal 

Ingrid Waagen, Tingvoll 

 

Kommunedirektører: 

Odd Arild Bugge, Tingvoll  

Birgit I. Eckhoff, Smøla (forfall) 

Berit Hannasvik, Averøy (torsdag) 

Lars Inge Kvande, Surnadal  

Håvard Sagli, Aure 

Inge Falstad, Gjemnes (torsdag) 

Arne Ingebrigtsen, Kristiansund (torsdag) 

Håkon Furu, kommuneoverlege (torsdag)/Bjørn Flemmen Steinland, Sunndal (fredag) 

 

Adm. 

Ingrid Nautnes, regional samfunnsplanlegger 

Bjørn Buan, helseressurs (torsdag) 

Ellen Engdahl, daglig leder 

 

Saksliste 

Sak 38-24  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 39-24  Orienteringer 

Sak 40-24 Tema: Samhandling helse 

Sak 41-24 Kompetansebehovet i arbeidslivet 

Sak 42-24 Sparebankstiftelsen Nordvest 

Sak 43-24 Prosjektskjønn og Grunnavtale 

Sak 44-24  Budsjett 2025  

Sak 45-24 Medlemskontingent 2025 
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Sak 46-24 Program felles seminar formannskap 2025 

Sak 47-24 Eventuelt 

 

Sak 38-24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes.  
 

Sak 39-24 Orienteringer 

• Birgit Eckhoff overtar som ny leder og Håvard Sagli som ny nestleder i 
Kommunedirektørkollegiet for en periode på 2 år. 

• Info fra dialogmøte strøm 8.11.24 ettersendes. 

• Status BliMedHit Trondheim 21.11.24; Ca 70 påmeldte arbeidsgivere. Fellesstand Nordmøre 
med 5 kommuner, og øvrige med egne stands. 

• Deltagelse i Utvidet samarbeidsmøte i Helsefellesskapet 5.12.24.  

• Behov og prosess for revisjon Samarbeidsavtale IPR 

• Felles IPR-møte Møre og Romsdal 6. og 7. februar 2025 i Kristiansund 

• IPR-møte 25-01 den 13. og 14. februar med Nordmørskveld 

• Innspill til Nordmørskonferansen 2025 

• Initiativ fra MRFK om arrangement for å se muligheter mellom kommunene og Campus  
 

Vedtak 

Orienteringene tas til orientering, med tillegg av: 

- Kommunene oppfordres til å delta i utvidet samarbeidsmøtet i Helsefellesskapet.  
- Enighet om prosess for revisjon av Samarbeidsavtalen med vedtak om anbefaling i 

Representantskapsmøte senest i februar, med påfølgende behandling i kommunestyrene før 
sommeren 2025. 

- Leder og daglig leder inngår i planleggingsgruppe for felles det IPR-møtet i februar. 
- IPR-møtet 25-01 gjennomføres som planlagt 13. og 14. februar. 
- Arrangement mellom kommunene og aktørene på Campus vurderes i felles samling for 

formannskapene i januar.  
 
 

Sak 40-24 Tema: Samhandling Helse  

• Situasjon HMR og kommunene 
• Aktuelle tjenester og saker i spill for SNR 

• Barneavdeling 
• Investering SNR Kristiansund 
• Ortopedi-miljøet 
• Samhandlingsmidler for DMS Kristiansund 

 
• Dialog om samhandling 
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Vedtak 

Orienteringene fra HMR og kommunene tas til orientering. Kommunene på Nordmøre etterlyser mer 

involvering, dialog og bedre kommunikasjon fra helseforetaket i de krevende prosessene som både 

helseforetak, kommunene og innbyggerne står i. 

 

Sak 41-24 Kompetansebehovet i arbeidslivet v/Eivind Vartdal Ryste 
 

Fylkeskommunen v/Kompetanse- og næringsavdelingen orienterte om pågående arbeid i regi av 

fylkeskommunen, NAV og Statsforvalter for utarbeidelse av regionale rapporter om 

kompetansebehov.    

- I plansystemet er det både delstrategi for kvalitet i VGO og delstrategi for kompetanse i VGO 

- Stor nedgang i videregående skole mot 2040 med 2.000 elever (fra 9000) i hele fylket og ned med 

400 på Nordmøre (fra 1800) 

- Yrkesfagene er store på Nordmøre. Ikke alle blir fagarbeidere, 20% tar påbygg.  

- Innen helse tar 50% påbygg, det vil si at 50% blir helsefagarbeidere 

- Etter- og videreutdanning er viktig fremover, derav viktig med godt samarbeid mellom 

næringsliv/arbeidsmarked og utdanningsinstitusjonene.  

- Fylkeskommunen vil etablere nytt Kompetanseforum for Møre og Romsdal sammen med 

Universitets- og Høyskolesektoren. 

Dialog i møtet 

- Møre og Romsdal ligger høyt på gjennomføring i videregående skole, men graden for 

gjennomføring går ned. Viktig med nærskoler for å gjennomføre. 

- Også inkludere de som står utenfor utdanning og arbeidsliv. Bare i Møre og Romsdal gjelder det 

6.000 under 30 år. Inkludering og mangfold skal tyngre inn i Plansamarbeidet på Nordmøre. 

- Viktig å balansere ut elevene riktig på riktig studieretning, og der må fylkeskommunen ta en 

større rolle i veilednings- og rådgivningsoppgaven for ungdomsskoleelevene. 

- Utdanningstilbudene må også tilpasses til næringslivets behov for EVU. 

- Utfordrende for grensekommunene med fylkesoverskridende utdanningstilbud, eksempel Aure. 

Dagens regler fører til at elever fra Nordmøre kommer sist i køen. Det er en tendens til at 

ungdommene velger de tilbudene som er nære.  

- Kompetanse- og næringsavdelingen har fått oppdraget med å ha en helhetlig gjennomgang av 

tilbudet og skolestrukturen i Møre og Romsdal. Det inkluderer hva som skal tilbys og hvor.  

Vedtak 
Orienteringen tas til orientering og følges opp som eget tema i et IPR-møte 1. halvår 2025. 
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Sak 42-24 Sparebankstiftelsen Nordvest 
 

Vedtak 
Det er positiv interesse hos alle parter for å finne gode arenaer mellom kommunene og studentene. 

IPR vil følge opp dialog med studentforening og utdanningsinstitusjonene. 
 

Sak 43-24 Prosjektskjønn og Grunnavtale 

Kommunedirektørmøtet presenterte utarbeidet forslag til Grunnavtale/Interkommunal 

Samarbeidsavtale mellom kommunene på Nordmøre. Nordmøre har allerede mye av grunnlaget på 

plass gjennom vedtatt Nordmørsstrategi og etablerte samarbeidsstrukturer.  

Vedtak 
Representantskapet mener at forslag til Interkommunal samarbeidsavtale for Nordmøre er et godt 

grunnlag for videre interkommunalt samarbeid. Forslaget presenteres på felles seminar for 

formannskapene i januar. Kommunedirektørene tar saken tilbake til sine kommunestyrer med mål 

om likelydende vedtak.  

 

Sak 44-24 Budsjett 2025 

Vedtak 
Budsjett 2025 vedtas med samlet kostnadsramme kr 2.840.000 som finansieres ved kr 100.000 

gjennom Helsefellesskapet og kr 2.740.000 som medlemskontingent.  

 

Sak 45-24 Medlemskontingent 2025 
 
Vedtak 
Medlemskontingent kr. 2.740.000 for 2025 fordeles etter Agdenes-modellen som følger: 

Kommune Kontingent 

Kristiansund 1.121.529 

Averøy 283.286 

Gjemnes 143.406 

Tingvoll 172.960 

Sunndal 376.231 

Surnadal 307.970 

Smøla 130.691 

Aure 203.927 

SUM 2.740.000 
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Sak 46-24 Program felles seminar for formannskap 7. januar 2025            

Vedtak 
Programmet vedtas i hovedsak, men justeres slik at det blir mer tid for dialog.  

 

Sak 47-24 Eventuelt 

 

• Revitalisere Nordmøre interkommunale utvalg mot akutt forurensning (NIUA) 

- Kjell Neergaard følger opp overfor NIBR 

 

• Muligheter for interkommunalt samarbeid om vikar-pool for helsepersonell 
- Kommunedirektørkollegiet følger opp saken 

 

• Transportanalyse for nytt sykehus Hjelset virker å være gjennomført uten dialog og involvering av 
kommunene.  

- Nordmøre IPR oversender uttalelse til ledelsen i Helse Møre og Romsdal med bekymring 
rundt at kommunene ikke er involvert i arbeidet.  

 
 

 

 

Nordmøre, 20. november 2024 

 

 

 

Ingrid O. Rangønes   Ståle Refstie 

leder     nestleder 

 

 

 

Ellen Engdahl 

daglig leder (referat) 

 

 

 


